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Hej Formand. 

Som jeg kan tolke af det sidste varsel modtaget på papir, så vil fremtidig info fra bestyrelsen, 

inklusive indkaldelser til GF, nu foregå ved at vi skal gå ind på hjemmesiden og finde info. Jeg er 

stor tilhænger af e-kommunikation, men denne løsning er jeg sikker på vil medføre at mange 

ikke vil opdage disse opslag. 

Mit forslag er derfor at der laves en funktion på hjemmesiden hvor vi kan tilvælge en 

notifikation, således at vi kan modtage en mail/sms når bestyrelsen lægger ny info op på 

hjemmesiden. Alternativt vil jeg foreslå at varsler og anden info fra bestyrelsen udsendes på e-

mail, til alle der har en sådan, hvilket formodentlig er de aller fleste. Skulle der være nogle få, 

som ikke kan/ønsker, at modtage e-mails, printes papir som afleveres i postkassen til disse. 

Mvh. 

Søren Hermansen 

Nr. 9 

 

Noter fra bestyrelsen: 

Bestyrelsen har undersøgt hvad det vil koste at lave en funktionalitet som beskrevet. Det kan 

gøres for ca. kr. 2.000 


